
Vilken är er bästa låt? 
 
Asså jag satt verkligen och bläddrade i arkivet nu men är det 
inte Håll höjd då? Den är tio år gammal men är fortfaran-
de kul att spela live, den har en text som är mer aktuell än 
någonsin och som dessutom verkar tilltala alla oavsett yrke. 
Den har ett sånt där klassiskt trallpunkdriv som bara vill 
framåt... Fan kanske tråkigt men den har ju typ allt. 
 
Jo, jag håller med, det är ”Håll höjd”. Till sist lite om 
framtiden. Realistiskt sett, hur många år till tror du Last-
kaj håller på? 
 
Hahaha, vi snackade om det förra helgen när vi repade. Jag 
skulle önska att vi håller på om 20år men vi blir ju fan äldre 
ändå. Tror det var Kapten Grå som sa att 3 album till finns 
det då ork att turnera på, hahahaha. 
 
Vad skulle kunna få er att sluta, utöver inbillad åldersrela-
terad brist på ork? 
 
Inget i mitt fall. Jag försökte ju typ med Skumdum men det 
gick bara inte. Det var som att det alltid saknades nåt och 
när vi sen 2014 bestämde oss för att ge Lastkaj en ärlig chans 
så blev livet glasklart igen. Bitarna föll på plats. Då insåg jag 
att jag behöver musiken för att känna mig hel. Jag har sagt 
att jag lägger turnerandet på hyllan dagen då jag måste sitta 
på en stol och spela punk. 
 

Personligen skulle en del av mitt hjärta brista ifall Skum-
dum officiellt lade av, så jag hoppas att ni bara tar pauser 
om än av varierande längd. 
För att sy ihop säcken på ett både personligt och rent 
intervjumässigt plan –  hur bedömer du den procentuella 
chansen att vår vän från Borlänge, den alkoholiserade 
flygkaptenen Kapten Gråskägg, hört sin hyllningslåt? 
 
Jag skulle tro att den är 4 promille! Haha!  
 
Hehe. Då sätter vi punkt. Tack för intervjun och framfö-
rallt tack som fan för att du och ni förgyllt våra liv med en 
knippe bunt helvetes bra låtar! 
 
Tack själv för en grymt intressant intervju och många bra 
frågor. Nu ska vi fan ut på vägarna och se om Sverige och 
världen fortfarande kan dansa till trallpunk!!!


